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3 november 2016 
Betreft: vragen betreffende een schaderegeling aanpak Ring Zuid 
 
Geachte college, 
 
12 oktober jl. verscheen er in het Dagblad van het Noorden een artikel met als kop: ’Groninger 
toestanden in Amsterdam’. Het artikel beschrijft de problemen die bewoners ondervinden met de 
gevolgen van de verbreding en ondertunneling van de Gaasperdammerweg in Amsterdam. Het 
megaproject valt onder de verantwoordelijkheid van Rijkswaterstaat. Voor de afhandeling van 
mogelijke schade is een extern bureau ingehuurd. In de aanloop van het project was de 
verstandhouding tussen Rijkswaterstaat en de bewoners goed, Rijkswaterstaat beloofde een 
‘bewonersvriendelijke’ afhandeling van de klachten. De praktijk is echter anders gebleken, vandaar 
het begrip ‘Groningse toestanden’ in de krantenkop. De afwikkeling van de schade verloopt op 
dezelfde wijze als bij ons de aardbevingsschade in het verleden maar helaas ook nu nog wordt 
afgehandeld: bewijs maar dat het door het project komt, accepteer maar een schikking van een 
schijntje van de werkelijke kosten en vooral wachten, eindeloos wachten met de nodige onzekerheid. 
De bewoners, die zich aanvankelijk constructief hadden opgesteld, voelen zich nu enorm 
gefrustreerd omdat ze op geen enkele wijze gehoor krijgen bij Rijkswaterstaat die zich beroept op 
wet- en regelgeving. 

 
Terug naar Groningen: met de aanpak van de Zuidelijke Ringweg, een ander megaproject van 
Rijkswaterstaat, zouden we dergelijke ‘Amsterdamse toestanden’ graag willen vermijden. Zoals 
bekend is er nu al onder een aanzienlijk deel van de bewoners veel onvrede over dit project, ze 
vrezen een aantasting van hun leefomgeving, veiligheid en gezondheid vanwege de gevolgen van het 
verdwijnen van een aantal op- en afritten. Juist in een situatie waarin het vertrouwen in de overheid 
al onder druk staat is het zaak als overheid een extra stap te doen om er voor te zorgen dat de 
situatie niet verder escaleert maar juist ten goede gaat keren. 
Met de lessen van de aardbevingsproblematiek en de situatie rond de Gaasperdammerweg vers in 
het geheugen is het volgens de fractie van 100% Groningen noodzakelijk  om op korte termijn met de 
vertegenwoordigers van de betrokken buurten te gaan overleggen en ook om met Rijkswaterstaat in 
overleg te gaan over de wijze waarop men eventuele schade of overlast wil gaan afhandelen.  

 
Daarover hebben we de volgende vragen: 
 

1. Deelt u onze visie dat overleg met de betrokken buurten en met Rijkswaterstaat op korte 
termijn zinvol kan zijn? Zo nee, waarom niet? 

 
2. Is er al overleg gaande met Rijkswaterstaat en/of de buurten over mogelijke schade- en 

overlastafhandeling? Zo nee, bent u bereid dit overleg op korte termijn te realiseren? 
3. Ziet u voor zichzelf, als lokale overheid, een rol weggelegd om toestanden zoals bij de 

Gaasperdammerweg te voorkomen? Zo nee, waarom niet en zo ja, hoe ziet u uw rol?  

Met vriendelijke groet, 

Marjet Woldhuis100% Groningen 

  



 


